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Draagvlakonderzoek windmolens pas 
later
Geplaatst op23 mei 2014; Laatste update 23 mei, 07:24;

BEMMEL - Het draagvlakonderzoek naar 
windmolens in Lingewaard wordt uitgesteld. 
Het is nu nog te voorzichtig van toon en 
moet draagvlak kweken in plaats van peilen.

Onderzoek doen naar draagvlak van 
Lingewaarders voor windenergie is vragen 
om een 'nee', vinden een deel van de 
politieke partijen, de kersverse wethouder 
Theo Peren en de coöperatie Lingewaard 
Energie.

Duurzaam
Nu komt het onderzoek in september in 
aangescherpte vorm opnieuw op de agenda 
van de gemeenteraad. Lingewaard moet 

immers in 2020 de doelstelling halen om 20 procent van het energieverbruik duurzaam te 
laten zijn.

Alternatieven
Enkele commissieleden willen ook laten onderzoeken hoe Lingewaarders tegenover alle 
vormen van duurzame energie staan en dus ook tegenover alternatieven voor 
windmolens. 
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